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Abstract (en)
Winding apparatus for a continuously running thread <??>The winding apparatus has a bobbin revolver (18), on which two bobbin spindles (5.1)
and (5.2) are mounted for alternate operation. The bobbin spindle currently in winding operation rests with its circumference on a contact cylinder
(11). The bobbin revolver is rotatable to adapt the axial distance between the contact cylinder and the bobbin spindle to the growing diameter of the
bobbin. <??>The contact cylinder (11) is movable. A sensor (52) scans the movement and controls the rotational movement of the bobbin revolver
(18). <IMAGE>

Abstract (de)
Aufspulmaschine für einen kontinuierlich anlaufenden Faden Die Aufspulmaschine verfügt über einen Spulrevolver (18), auf dem zwei Spulspindeln
(5.1) und (5.2) zum abwechselnden Betrieb gelagert sind. Die in Aufwicklung befindliche Spulspindel liegt mit ihrem Umfang an einer Kontaktwalze
(11) an. Der Spulrevolver ist drehbar zur Anpassung des Achsabstandes zwischen Kontaktwalze und Spulspindel an den wachsenden
Spulendurchmesser. Die Kontaktwalze (11) ist beweglich. Ein Sensor (52) tastet die Bewegung ab und steuert die Drehbewegung des Spulrevolvers
(18).
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